
ZÁPIS O SKUTEČNÉM PRŮBĚHU 

6. zasedání Zastupitelstva obce Lichoceves, které se konalo dne 19. 9. 2023 od 19:00 hodin
v prostorách Obecního domečku, Noutonice 22

Přítomni: Radovan Koritenský, Kateřina Křečková, Dita Masopustová, Alena Němcová, 
Petr Prokopec, Lucie Svobodová, Aleš Krátký 

Omluveni:  
Neomluveni:  
Ověřovatelé:  Radovan Koritenský, Michal Štěfánek 
Zapisovatel: Kateřina Křečková 
Předsedající:  Dita Masopustová 
Pozvánka a program zveřejněny na úřední desce 12. září 2023. 

ZAHÁJENÍ 

Starostka Dita Masopustová zahájila v 19:00 hod 6. zasedání Zastupitelstva obce Lichoceves a 
řídila ho po celý jeho průběh. Konstatovala, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno, dle prezence 
je přítomno 7 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je schopno se usnášet. Kvorum pro 
schválení usnesení jsou 4 hlasy. Upozornila přítomné na pořizování audiozáznamu ze zasedání 
zastupitelstva pro potřeby zápisu. Dále zápis pořizován zastupitelkou Němcovou a 
zastupitelkou Svobodovu, obě jsou si vědomy zákonných povinností. 
Předsedající navrhla ověřovatele a zapisovatele: 
ověřovatelé Radovan Koritenský, Michal Štefánek 
zapisovatel Kateřina Křečková 

Předsedající navrhla hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lichoceves bere na vědomí, že zapisovatelem z 6. zasedání je paní Kateřina 
Křečková a ověřovateli jsou pan Radovan Koritenský a pan Michal Štěfánek. 

Hlasování: 

Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nepřítomní: 0 

Zapisovatel a ověřovatelé zápisu z 6. zasedání Zastupitelstva obce Lichoceves byli schváleni. 

Schválení programu: 
Starostka Dita Masopustová se dotázala, zda má někdo návrh k doplnění programu. Byl 
vznesen dotaz, kdy je možné řešit připomínky k zápisu z předchozího zasedání a jaký je 
podklad k bodu č. 6. Starostka Dita Masopustová navrhla řešit připomínky v bodě 4 a uvedla, 
že bod 6 se sice jmenuje „projednání uzavření smlouvy o dílo“, ale nebude se řešit smlouvou o 
dílo, jediným podkladem k bodu je pouze cenová nabídka, kterou starostka obce Dita 
Masopustová obdržela až v den konání zastupitelstva. 



 
Následně nechala hlasovat o programu: 
 
Zastupitelstvo obce Lichoceves schvaluje program 6. zasedání zastupitelstva obce Lichoceves 
ve znění: 

1. Určení ověřovatelů a zapisovatele  
2. Schválení programu  
3. Zpráva o činnosti obce a plnění usnesení  
4. Diskuse s občany  
5. Projednání Směrnice a obecně závazných vyhlášek 
6. Projednání uzavření smlouvy o dílo 
7. Uzavření Dodatku č. 11 Smlouvy o nájmu nebytových prostor 
8. Adresný záměr prodeje pozemků 
9. Rozhodnutí o pořízení nového územního plánu  
10. Jednací řád 
11. Rozpočtové opatření  

 
Pro:  6 
Proti:  0 
Zdržel se: 1 (Lucie Svobodová- z důvodu neobdržení podkladů) 
Nepřítomní: 0 
Nehlasovali: 0 
 
Tento návrh byl přijat. 
 
3. Zpráva o činnosti obce a plnění usnesení 
Starostka obce Dita Masopustová, s odkazem na Suché listy, kde se dočetla o potřebě 
bilancovat, požádala kolegy z opozice, aby bilancovali svoje roční působení. 
 
Zastupitelka Němcová se dotázala, jak se dá dělat něco pro obec, když obec nechce 
spolupracovat. Starostka obce Dita Masopustová se ohradila, že to není pravda. Zastupitelka 
Němcová připomněla půlhodinový výstup na úřadě, kdy si přišla pro materiály na zastupitelstvo 
a byla vykázána, ať přijde za hodinu, že ji dříve materiály starostka nedá. Dále uvedla, že má 
stále zablokovaný facebook obce. Starostka obce Dita Masopustová uvedla, že provedla 
kontrolu facebooku a žádná blokace tam není.  
 
Zastupitelka Svobodová v rámci plnění usnesení prošla usnesení zastupitelstva a domnívá se, 
že některá usnesení zastupitelstva obce nejsou plněna a dovolila si předat svůj podnět 
předsedovi kontrolního výboru. Jedná se o následující usnesení: 
 

• Zastupitelstvo obce Lichoceves rozhodlo o uzavření smlouvy o spolupráci se společností 
ZEUS Noutonice, kterým investor poskytne obci finanční příspěvek, který v plné výši 
postupně pokryje náklady obce spojené se zpracováním a pořízením změny územního 
plánu č. 2 a obsahuje závazek investora poskytnout obci finanční příspěvek 500.000 Kč, 
jestliže obec v budoucnu vydá kladná stanoviska pro napojení nových ploch, tj. pozemků 
změněných touto druhou změnou a založí právo v budoucnu uzavřít předkupní právo na 
souvislý pozemek  o ploše 1000 m2, který těsně přiléhá k pozemku na čelní straně návsi, 



přibližně v části, kde stával Šlechtův statek. Zastupitelstvo obce Lichoceves pověřuje 
starostku obce k uzavření smlouvy. 

  
• Zastupitelstvo obce Lichoceves rozhodlo o poskytnutí jednorázového příspěvku na 

snížení dopadu zvýšených cen elektrické energie ve výši 5.000 Kč na domácnost, kterou 
tvoří občané s trvalým pobytem v obci Lichoceves, a celkové příjmy této domácnosti 
jsou pouze ze starobních nebo invalidních důchodů, za podmínky, že společně 
posuzovaní členové této domácnosti pobírají Příspěvek na bydlení nebo si s pomocí 
Obecního úřadu Lichoceves podají žádost o tuto sociální dávku. Jednorázový příspěvek 
bude vyplacen při předložení vyúčtování dodávky elektrické energie počínaje měsícem 
květen 2022 

 
• Zastupitelstvo obce Lichoceves na základě opakovaně zveřejňovaného Záměru 

pronájmu Lichoceveské hospody v budově čp. 40 Lichoceves (ze dne 12. 8. 2022 pod čj. 
OD116/22-2) a na základě obdržených nabídek rozhodlo o uzavření smlouvy o 
pronájmu provozovny Lichoceveské hospody v budově čp. 40 v Lichocevsi, zapsané na 
LV 10001 pro obec Lichoceves v k.ú. Lichoceves ve veřejném seznamu vedeném 
Katastrálním úřadem pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Praha-západ, s p. 
Janou Novotnou, IČO 04839056 na dobu 1 roku s právem následného prodloužení 
platnosti smlouvy nebo změny platnosti smlouvy na dobu neurčitou za nájemné ve výši 
10.000 kč/měsíc se slevou ve výši 100% pro první rok nájmu a se slevou 50% pro druhý 
rok nájmu.  Zastupitelstvo obce Lichoceves pověřuje starostku k uzavření nájemní 
smlouvy. 

Místostarostka Kateřina Křečková uvedla, že pro kontrolní výbor budou připraveny podklady 
a kontrolní výbor se k tomu vyjádří na nejbližší schůzce kontrolního výboru a pak podá zprávu 
na nejbližším zastupitelstvu. 
 
Dále zastupitelka Svobodová přednesla podnět na projednání na finančním výboru, který 
předala předsedkyni finančního výboru a zastupitelce Křečkové slíbila zaslat elektronicky pro 
potřeby zápisu. (viz příloha 1) 
 
Zastupitel Krátký by rád navázal na kolegyni Němcovou s tím, jak může zastupitel pracovat 
pro obce, když nedostává žádné informace. Žádné informace nedostal, přesto se snažil 
spolupodílet na zajištění čarodějnic, dále organizoval velikonoční dílničky, kdy se to rovněž 
neobešlo bez dotazů typu „kdo to pořádá“. Dále se chtěl podílet na organizování dětského dne, 
v té věci kontaktoval zastupitele Prokopce, který ho, s odkazem na dovolenou odkázal na paní 
starostku, nicméně té volal a bez úspěchu.  
 
Zastupitelka Svobodová uvedla, že ona vnímá, že pokus o spolupráci byl, neumí říct, na čem 
se to zadrhlo, ona sama narazila při přípravě adventního rozsvícení vánočního stromečku, kdy 
nebylo ani možné získat klíče od úřadu a zpřístupnit občanům toaletu. Starostka obce Dita 
Masopustová uvedla, že se jednalo o soukromou akci a ona nebude nikomu dávat klíče od 
úřadu, kde je svěřený majetek. 
 
Na spolupráci dle Svobodové musí být určitě vůle všech stran. Vůli ke spolupráci necítí, 
nezbývá než to respektovat. Koaliční zastupitelé si řekli, že chtějí věci dělat po svém, na 
konkrétních pravidlech spolupráce a termínech se domluvit nechtěli, paní starostka osobně 
uvedla, že jí osobně uráží dávání termínů. 



Na to starostka obce odebrala zastupitelce Svobodové slovo a Svobodové tak nebylo přes její 
výslovnou žádost umožněno dokončit diskuzní příspěvek, když starostka obce uvedla „že jí to 
stačí“. 
 
Starostka obce Dita Masopustová shrnula zprávu o činnosti obce od posledního zasedání dne 
29. 6. 2023.  

• Účast na ukončení školního roku ve škole 
• Příprava těžby dřeva v údolí, která již začala 
• Schůzka s ředitelem školy ohledně prázdninového provozu a práce během prázdnin 
• Revize dětského hřiště v Lichocevsi 
• Jednání ohledně optimalizace nákladů na odpady - bude vyhlášeno společné výběrové 

řízení s okolními obcemi 
• Grafické práce, cedule, některé již byly poškozeny 
• Oprava objízdných tras, cesta na Přílepy opravena 
• Oprava spojky s Lichocevsi na Noutonice – obec má výhrady 
• Úspěšně předána stavba mostu v Lichocevsi - spokojenost se spolupráci s firmou 

Firesta, pochvala zastupitele Koritenského 
• Koordinanční schůzky přeložky nízkého napětí v Lichocevsi 
• Místostarostka Křečková poskytuje konzultace pro Suchdol ohledně nového hřbitova 
• Objízdné trasy kvůli zavření mostu ve Statenicích 
• Koordinanční schůzka „Pražská 50“ 
• Schůzka starostů 
• Příprava letního kina 
• Brigáda ve škole, vítání školáků 
• Nepravomocný úspěšný rozsudek ve věci studny v Lichocevsi na pozemku u bývalé 

hospody  
• Jednání ve věci přeložky D7-D8  
• Dílčí kontrola hospodaření obce 
• Dožínky 
• Školská rada - dovolba dalšího člena 
• Skartace materiálů  
• Schůzka s Ropidem a okolními obcemi s radním Boreckým, kraj počítá do 10-let 

s využitím našeho nádraží a s větším využitím železnice 
• Upomínková agenda za odpady 
• Správní řízení odhlášení trvalého pobytu a 106-ky 

 
Zastupitelka Svobodová vznesla dotaz k vlastnictví chodníku v Lichocevsi, který se nachází 
z části na pozemku parc. č. 39/3 ve vlastnictví KSUS na pozemku parc. č. 39/1 ve vlastnictví 
pana Španko. Považuje obec stavbu chodníku za obecní majetek či nikoliv? 
 
Místostarostka Kateřina Křečková uvedla, že obec ho v majetku nemá. Uvedla, že se zeptá 
KSUS, jak na situaci nahlíží. 
 
Zastupitelka Svobodová uvedla, že je překvapená, že se obec k chodníku nehlásí. Dohodla se 
se Spolkem, který na své náklady chodník vyčistil, po chodníku se vůbec nedalo chodit, 
nicméně se domnívá, že je třeba dořešit zásadní otázku vlastnictví chodníku, s ohledem na 
průchodnost obce a bezpečnost občanů v Lichocevsi. 



 
4. Diskuze s občany 
 
Zastupitelka Svobodová uvedla k bodu 19 z minulého zastupitelstva, že byl ve skutečnosti 
protinávrh k bodu 17. Místostarostka Kateřina Křečková uvedla, že se jedná o chybu, při 
výtisku zápisu bylo chybně vytištěno, jedná se o technickou chybu vlivem nového programu na 
tvorbu zápisu. 
 
Jedná se tedy o chybně provedený zápis a bod 19 v zápisu je chybně uveden, neboť žádný 
takový nebyl a jedná se o protinávrh bodu 17. 
 
Dále zastupitelka Svobodová namítla, že bod 6 neobsahuje přesné znění usnesení, tak jak bylo 
navrhováno.  
 
Paní Lukášková se dotázala, jak se vyvíjí problematika vyčištění požární nádrže v Noutonicích. 
Problematika se zatím z důvodu pracovní vytíženosti zemědělců neřešila, bude možná spojeno 
s pracemi na hřbitově. 
 
Starostka Dita Masopustová uvedla, že si procházela mzdy a práci a chce uvést, že za tři 
zastupitele opozice obec zaplatí měsíčně zhruba 5 tis. Kč. To, že se jednou za 3 měsíce účastní 
zasedání zastupitelstva považuje za nadstandardně ohodnocené a chtěla by těmto zastupitelům 
snížit odměny na 200 Kč. Zastupitelka Němcová uvedla, že s ohledem na administrativu 
spojenou s 200 Kč by bylo nejlepší nedat nic. 
 
Zastupitelka Svobodová uvedla, že návrh je diskriminační, zastupitelstvo by mělo ke všem 
zastupitelům přistupovat stejně, pokud paní starostka chce vyzdvihnout práci neuvolněných 
zastupitelů, o které tvrdí, že ji dělají, tak nechť sepíše, co udělali s návrhem odměny a předloží 
k hlasování na zastupitelstvu. 
 
Starostka obce uvedla, že za 3 opoziční zastupitele měsíčně vyhodí 5 tis. Kč měsíčně. 
Zastupitelka Němcová uvedla, že máme místostarostku, která odvádí práci standartně 
zařazenou do 8. platové třídy a vyhodíme měsíčně 15 tis. Kč a také to nikoho netrápí. Obec má 
na 400 obyvatel dva uvolněné zastupitele a stojí to poměrně dost peněz.  
 
Starostka obce Dita Masopustová navrhla usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lichoceves snižuje neuvolněným zastupitelům paní Aleně Němcové, Lucii 
Svobodové a Aleši Krátkému odměny za výkon své činnost na 200 Kč měsíčně. 
 
Zastupitelka Svobodová uvedla, že chtěla pro občany v Lichocevsi nechat udělal podél statku 
chodník, aby nemuseli chodit blátivou cestu k autobusu. Materiál se ani nedostal k projednání 
na zastupitelstvo. Argumentem bylo, že si chce pan Španko stejně jenom udělat odvodnění 
statku. Teď pan zastupitel Koritenský tráví dva měsíce tím, že řeší projekt odvodnění a vůbec 
ho nezajímá, jestli tam ten chodník bude nebo nebude. A v zásadě řeší to samé, co chtěla řešit, 
pouze to řeší velmi nešťastným způsobem. 
 
Zastupitelka Svobodová přednesla protinávrh k návrhu paní starostky, aby odměny všech 
neuvolněných zastupitelů byly 0 Kč. 
 
Starostka Dita Masopustová tak nechala hlasovat o usnesení. 
 



 
 
Zastupitelstvo obce Lichoceves schvaluje odměny neuvolněných zastupitelů ve výši 0 Kč. 
 
Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel se: 0 
Nepřítomní: 0 
Nehlasovali: 0 
 
Tento návrh byl přijat. 
  
Starostka Dita Masopustová navrhla pověřit finanční výbor sestavením rozpočtu a 
střednědobého výhledu. Zastupitelka Němcová jako předsedkyně finančního výboru uvedla že 
nebude problém, nicméně si dovolí požádat paní starostku o poskytnutí aktuálních vstupních 
údajů.  
 
Zastupitelstvo obce Lichoceves pověřuje finanční výbor sestavením návrhu rozpočtu na rok 
2024 a střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2025 a 2026. 
 
Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel se: 0 
Nepřítomní: 0 
Nehlasovali: 0 
 
Tento návrh byl přijat. 
 
 
5. Projednání směrnice a obecně závazných vyhlášek 
 
Zastupitelka Svobodová požádala o poskytnutí podkladů k projednávanému bodu. 
 
Bod obecně závazných vyhlášek uvedla místostarostka Kateřina Křečková. Uvedla, že 
s ohledem na novelu zákona o místních poplatcích týkající se úpravy jednotlivých poplatků, 
která má nabýt účinnosti dnem 1. ledna 2024, doporučilo MV vydat nové vyhlášky odpovídající 
nové právní úpravě. 
Podstata změny spočívá v tom, že aktuálně platí vyhláška č. 1/2021, ve které jsou obsaženy 
všechny místní poplatky, nově bude každý místní poplatek upraven v jednotlivé vyhlášce.  
 
Bod Směrnice o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu uvedla místostarostka Kateřina 
Křečková. Konstatovala, že potřeba úpravy vzešla na základě novely zákona účinné od 17. 6. 
2023 (zákon č. 166/2023 Sb). Stará směrnice i s ohledem na upozornění přezkumu hospodaření 
Středočeského kraje dne 7. 9. 2023 by měla být upravena a nahrazena směrnicí novou. Jedná 
se o vnitřní předpis obce, který nabude účinnosti okamžikem schválení. 
 
Zastupitelka Svobodová uvedla, že nerozumí tomu, proč se mění směrnice na základě novely 
zákona v roce 2023, když předložená směrnice je opsanou směrnicí obce Jíloviště, která byla 
schválena 13. července 2021, kdy tato směrnice nemůže obsahovat a ani neobsahuje žádné 
legislativní změny, které byly schváleny v roce 2023. 



Dále upozornila na to, že jak byla směrnice kopírována, jsou v textu překlepy. Včera měla při 
nahlížení do materiálů na obecním úřadě znění směrnice, kdy nejméně na jednom místě byla 
uvedena obec Jíloviště, dnes v předloženém znění již toto nevidí. 
Starostka obce Dita Masopustová uvedla, že směrnici obdržela od kontroly hospodaření jako 
vzor, kterého se má držet. 
 
Zastupitelka Svobodová dále doplnila, že výše uvedené je důvodem, proč trvá na tom, že chce 
dostávat podklady na zastupitelstvo v elektronické podobě, protože pak se nemůže stát, že se 
schválí jednací řád a zveřejní se úplně něco jiného, než bylo rozesláno v emailu nebo co kdo 
viděl. Domnívá se, že není formalita, když se v úřední hodiny dá k nahlédnutí znění dokumentu 
a na zasedání zastupitelstva obdrží verzi ke schválení, která je jiná. 
  
Dále uvedla, že obec má směrnici o veřejných zakázkách z 6. 6. 2022, ve které je schváleno, že 
zakázky do 150.000 Kč zadává napřímo starosta, v kategorii 150.000 – 500.000 Kč starosta a 
místostarosta musí obstarat 3 nabídky nebo zveřejnit na profilu zadavatele a rozhoduje 3- členná 
komise o udělení zakázky a zakázky nad 500.000 rozhoduje celé zastupitelstvo obce a 
zveřejňuje se na profilu zadavatele. 
 
Není ji zřejmé, proč se limity, které byly schváleny před rokem, mění, proč se paní starostce 
rozšiřuje pravomoc rozhodovat o zakázkách v takto velkém rozsahu. Nepovažuje to za 
standartní. Uvedla příklady jiných obcí, včetně interních limitů pro zakázky. Dále poukázala na 
materiál subkomise Národní ekonomické rady vlády (NERV) pro veřejné zakázky, který se 
týká přímo zakázek malého rozsahu, kde je uvedeno že: „Zakázky lze vypsat přímo, a skutečně 
se ukazuje, že zejména municipality této možnosti hojně zneužívají.“ Tolik stanovisko 
poradního orgánu vlády, který naopak navrhuje, aby se rovnou zákonem ten limit snížil a jak 
vidno, tak obce a města nevychází při zadávání malých zakázek v tom nejlepším světle. 
 
Nemáme analýzu, kolik zakázek bylo za poslední rok v jednotlivých limitech zadáno a není 
zřejmé, proč se takovýmto způsobem navyšují kompetence statutárních orgánů. 
 
Zastupitel Prokopec se dotázal, zda je možné svolat mimořádné zasedání, když se bude jednat 
o zakázce parkoviště. 
 
Starostka Dita Masopustová uvedla, že směrnice být nemusí, že se zvedly ceny a již při 
schvalování směrnice byly limity nízké. 
 
Místostarostka Kateřina Křečková uvedla, že limity jsou stanoveny zákonem, a nevidí důvod, 
proč by to takto nemohlo být schváleno, není to špatně. Jestliže chce někdo zpochybňovat 
rozhodování starostky, nechť tak činí až to špatné rozhodnutí starostka udělá. Nemá s tím 
problém, může najít jiné obce, které to mají jinak. 
 
Starostka Dita Masopustová dále uvedla, že spousta obcí ani směrnici zveřejněnou nemá, neboť 
se jedná o interní předpis.  
 
Zastupitelka Svobodová se dotázala, proč je problém, aby zakázky nad 500.000 Kč schvalovalo 
zastupitelstvo, tak jak to bylo doposud. 
 
Místostarostka Kateřina Křečková uvedla, že je to nepraktické s ohledem na stavby, které se 
mohou začít stavět a v daném čase se zastupitelstvo nemusí sejít. 
 



Starostka obce Dita Masopustová uvedla, že se nemusí obhajovat proč, přijde jí to praktické, 
nedělá to proto, že to chce zneužívat. Byla nabádána, ať si zbytečně nekomplikuje práci, 
kontrolou hospodaření.  
 
Zastupitelka Svobodová uvedla, že neví, kolik zakázek bylo za poslední ¾ roku realizováno v 
limitu do 500.000 Kč, ale předpokládá že v budoucnu nás nad 500.000 Kč čeká veřejná zakázka 
na hřbitov (zpevněná plocha u hřbitova) a veřejné osvětlení v Lichocevsi a nerozumí tomu, proč 
by tyto veřejné zakázky nemohly být zveřejněny na profilu zadavatele či na úřední desce 
v rámci transparentnosti a otevřenosti obce. 
 
Zastupitelka Němcová shrnula, že spor vnímá o tom, že zastupitelka Svobodová říká, pojďme 
nabídnout firmám v okolí, ať se přihlásí do zakázek nad 500.000 Kč a dejme to na profil 
zadavatele a dejme tuto povinnost do směrnice, a paní starostka Dita Masopustová říká, že je 
to zbytečné. 
 
Místostarostka Kateřina Křečková uvedla, že je i praktická zkušenost při stavbě školy, že se 
zakázka zveřejní a může se přihlásit kdokoliv. Cena je jedním z hlavních kritérií, ale to 
neznamená, že se zvolí nejkvalitnější firma, která zakázku realizuje. V konečném důsledku se 
může stát, že se zvolí nekvalitní firma a jsou s ní velké potíže a cenová hranice se překročí 
jenom kvůli tomu, že firma nebyla kvalitní. Pokud obec nemohla ovlivnit poptávané 
dodavatele, na základě zkušeností, tak to celou stavbu může zničit či prodražit. To není nic 
netransparentního, když si obec chce vymínit, které dodavatele poptá, protože cílem obce je, 
aby stavba byla zhotovena kvalitně za co nejnižší cenu. 
 
Starostka Dita Masopustová uvedla, že v tom vidí „podle sebe soudím tebe“ a pokud tak pracuji, 
tak předpokládám, že tak pracují i jiní. 
 
Zastupitel Krátký konstatovat, že to je prostě o tom, že „s kým chci, s tím si to upeču“.  
 
Zastupitel Koritenský uvedl konkrétní příklad školy, zakázky z dotace. Stavba dostala obrovský 
skluz proto, že se přihlásilo spoustu firem, pak se některým firmám nelíbil výběr vítězné firmy, 
odvolávaly se, a byla zastavená kompletně celá stavba do rozhodnutí o odvolání obstruujících 
firem. Půl roku se škola nestavěla, protože firmy podávaly námitky, pak se to stavělo strašně 
hekticky, protože byl termín, kdy měly děti nastoupit do školy, byl s tím obrovský problém.  
 
Zastupitelka Němcová se přihlásila s technickou připomínkou, že kolega Koritenský má 
pravdu, ale mluvil o zakázkách, které upravuje zákon, a to vše zákonodárce vyžaduje a stejně 
to bude příště u zakázky nad 6 mil Kč tendrovat stejným způsobem, o kterém říká, že je špatný. 
 
Zastupitelka Svobodová opakovaně uvedla, že nevidí důvod, aby u stavebních zakázek do 4 mil 
Kč rozhodoval v obci Lichoceves starosta způsobem, že si sám udělá průzkum trhu, zajistí si 
nabídku od 3 dodavatelů, rozhodne o tom, která nabídka nejvíce odpovídá, nikde to nezveřejní, 
a pouze informuje ex post zastupitelstvo, že uzavřel smlouvu. 
 
Místostarostka Kateřina Křečková vznesla dotaz, zda existuje nějaký nástroj, kdyby paní 
starostka rozhodla špatně či poškodila obec, jak se bude zodpovídat. 
 
Starostka Dita Masopustová uvedla, že ručí do výše svého majetku. 
 



Místostarostka Kateřina Křečková uvedla, že nevidí důvod, pokud starostka ručí do výše svého 
majetku schválit směrnici tak, jak je předložená. Není důvod prodlužovat jakoukoliv stavbu. 
Nevidí důvod, proč by to takto nemohlo být, když existuje zpětný nástroj, v případě že paní 
starostka udělá chybu, že by za to mohla být postižená a je to její rozhodnutí a nemá problém ji 
v tom podpořit. 
 
Zastupitelka Němcová přednesla právní shrnutí odpovědnosti za škody, principy a obtížnost při 
dokazování. 
 
Zastupitelka Svobodová shrnula, že oproti stávajícímu stavu, kdy zastupitelstvo rozhoduje o 
zakázkách nad 0,5 mil Kč bude u zakázek na služby zastupitelstvo rozhodovat o zakázkách nad 
1 mil Kč a u zakázek na stavební práce nad 4 mil Kč. Veškerá kompetence, včetně odpovědnosti 
za to, že se nezveřejňuje, přechází na starostku obce. 
 
Diskuze byla ukončena a následně bylo přistoupeno k hlasování: 
 
Zastupitelstvo obce Lichoceves vydává obecně závaznou vyhlášku obce Lichoceves o místním 
poplatku ze psů. 
 
Pro:  4 
Proti:  0  
Zdržel se: 1 (Aleš Krátký) 
Nepřítomní: 0 
Nehlasovali: 2 (Alena Němcová, Lucie Svobodová) 
 
Zastupitelky Němcová a Svobodová uvedly, že nehlasují, neboť neobdržely podklady. 
Tento návrh byl přijat 
 
 
Před hlasování o vyhlášce o místním poplatku za užívání veřejného prostranství vznesla 
námitku zastupitelka Svobodová, že při nahlížení do podkladů na obecním úřadě vyhláška 
neobsahovala přílohu, kterou vidí až nyní na místě.  
 
Zastupitelstvo obce Lichoceves vydává obecně závaznou vyhlášku obce Lichoceves o místním 
poplatku za užívání veřejného prostranství. 
 
Pro:  4 
Proti:  0  
Zdržel se: 1 (Aleš Krátký) 
Nepřítomní: 0 
Nehlasovali: 2 (Alena Němcová, Lucie Svobodová) 
 
Zastupitelky Němcová a Svobodová uvedly, že nehlasují, neboť neobdržely podklady. 
Tento návrh byl přijat 
 
Zastupitelstvo obce Lichoceves vydává obecně závaznou vyhlášku obce Lichoceves o místním 
poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. 
 
Pro:  4 
Proti:  0  



Zdržel se: 1 (Aleš Krátký) 
Nepřítomní: 0 
Nehlasovali: 2 (Alena Němcová, Lucie Svobodová) 
 
Zastupitelky Němcová a Svobodová uvedly, že nehlasují, neboť neobdržely podklady. 
Tento návrh byl přijat 
 
Zastupitelstvo obce Lichoceves schvaluje směrnici obce Lichoceves č. 1/2023 o zadávání 
zakázek malého rozsahu. 
 
Pro:  4 
Proti:  3 (Aleš Krátký, Alena Němcová, Lucie Svobodová) 
Zdržel se: 0  
Nepřítomní: 0 
Nehlasovali: 0  
 
Tento návrh byl přijat 
 
 
6. Projednání uzavření smlouvy o dílo 
 
Bod uvedla starostka Dita Masopustová. Původně mělo být projednání smlouvy o dílo na 
„připoložení“ kabelů veřejného osvětlení k výkopu ČEZu. Hledala, jak se řešilo loni, kdy byla 
obdobná situace v Noutonicích, kde se to řešilo pouze objednávkou, a rovněž je stanovisko 
kraje, že v tomto případě je možné přímé zadání zhotoviteli, který realizuje zakázku pro ČEZ a 
je třeba tento důvod v zápisu ze zastupitelstva uvést. 
 
Zastupitelka Svobodová požádala o předložení nabídky. Dále se dotázala, zda existují nějaké 
všeobecné smluvní podmínky, platební podmínky, záruky, termíny. 
 
Místostarostka Kateřina Křečková uvedla, že to obec neřeší, že to řeší ČEZ, který s nimi má 
smluvní vztah. 
  
Zastupitelka Svobodová uvedla, že kabely jsou obce a dotázala se, kdo bude držet záruku na 
kabely. 
 
Zastupitel Koritenský uvedl, že zhotovitel. 
 
Zastupitelka Svobodová se dotázala, zda tedy zastupitelstvo nebude kromě jednoho papíru na 
utracení 1,5 mil Kč schvalovat vůbec nic?  
 
Starostka obce přečetla znění objednávky na veřejné osvětlení v Noutonicích, kdy znění 
objednávky na osvětlení v Lichocevsi ještě není k dispozici, neboť cenovou nabídku dostala 
v odpoledních hodinách v den konání zastupitelstva. 
 
Zastupitelka Svobodová se dotázala, zda toto je nabídka pouze na připoložení kabelů a na nákup 
lamp bude jiná veřejná zakázka a jaká je její hodnota. 
 
Starostka Dita Masopustová uvedla, že hodnota je 1-1,5 mil Kč.  
 



Zastupitelka Svobodová se dotázala, zda tato zakázka bude zveřejněna na profilu zadavatele 
v rámci poptávkového řízení.  
 
Starostka obce Dita Masopustová uvedla, že ano. 
 
Následně byla diskuze ukončena a starostka obce Dita Masopustová přednesla návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce Lichoceves ve smyslu ustanovení § 63 zákona č. 134/2016 Sb., zákon o 
zadávání veřejných zakázek, schvaluje výjimku ze Směrnice o zadávání veřejných zakázek 
malého rozsahu pro zakázku připoložení kabelového vedení veřejného osvětlení v k. ú. 
Lichoceves v rámci stavby „Kabelizace sítě NN a odstranění stávajícího vzdušného vedení č. 
EI-12-6005386 – Lichoceves“, u které je hlavním zadavatelem ČEZ Distribuce, neboť 
z technických důvodů neexistuje pro tuto zakázku veřejná soutěž, a zadává tuto zakázku 
společnosti UNGERER s.r.o., IČ 247 29 507. 
 
Pro:  4 
Proti:  0  
Zdržel se: 0  
Nepřítomní: 0 
Nehlasovali: 3 (Aleš Krátký Alena Němcová, Lucie Svobodová) 
 
Zastupitelka Svobodová uvedla, že nehlasuje, neboť podklady obdržela až na zastupitelstvu na 
stůl. 
 
Tento návrh byl přijat 
 
 
7. Uzavření dodatku č. 11 Smlouvy o nájmu nebytových prostor 
 
Zastupitelka Svobodová požádala o znění dodatku a smlouvu, ke které se uzavírá. Dodatek byl 
poskytnut, smlouva není k dispozici. Dodatek je prodloužení smlouvy, která byla poskytnuta 
paní Muchovou Spolku. 
 
Zastupitelka Svobodová namítla, že je zastupitelka, která má o materiálu hlasovat a jako taková 
žádá o materiál. Starostka Dita Masopustová namítla, že zastupitelka Svobodová je Spolek 
neboť věci chodí s jejím certifikátem, tudíž pro paní starostku je zastupitelka Svobodová 
Spolek. 
 
Bod následně uvedla místostarostka Kateřina Křečková, uvedla že nájemce bydlí v nemovitosti 
již několik let, řádně o ni pečuje, není v prodlení s platbou nájmu. Starostka Dita Masopustová 
doplnila, že se mění pouze doba trvání smlouvy do 30. 9. 2025 (z původního 30. 9. 2023). 
Smlouva je z 29. 6. 2012. 
 
Zastupitelka Svobodová se dotázala, zda od roku 2012 došlo ke změně výše nájmu a jaká je 
jeho aktuální výše.  
 
Starostka Dita Masopustová uvedla, že ke změně nájmu nedošlo a výše činí 1.000 Kč měsíčně. 
 
Následně byla diskuze ukončena a starostka obce Dita Masopustová přednesla návrh usnesení: 
 



Zastupitelstvo obce Lichoceves schvaluje dodatek č. 11 ke Smlouvě o nájmu nebytových 
prostor a pověřuje starostku k podepsání příslušného dodatku. 
 
Pro:  5 
Proti:  0  
Zdržel se: 0  
Nepřítomní: 0 
Nehlasovali: 2  (Aleš Krátký, Lucie Svobodová) 
 
Zastupitelka Svobodová uvedla, že nehlasuje, neboť neobdržela podklady. 
Tento návrh byl přijat. 
 
 
8. Adresný záměr prodeje pozemků 
 
Bod uvedla starostka Dita Masopustová. Uvedla, že se objevilo více žádostí, které je třeba 
projednat. 
Zastupitelka Svobodová požádala o možnost nahlédnout do žádostí. 
 
Místostarostka Kateřina Křečková doplnila, že všichni žadatelé již žádali dříve, žádosti byly 
projednány na zastupitelstvu, bylo projednáno i zveřejnění, k čemuž nikdy nedošlo, proto se to 
řeší opakovaně. Jedná se ve všech případech o pozemky, které přiléhají k nemovitostem 
vlastníků, kteří žádají, dokonce v jednom případě se pozemek nachází pod nemovitostí 
vlastníka (po úpravě katastru). Historicky jsou pozemky zaplocené. 
 
Zastupitelka Němcová upozornila, že v poslední době se jednalo o prodeji dvou pozemků. 
Znalecký posudek na pozemek v Lichocevsi vycházel na cca 1.100 Kč za m2 a dosažená cena 
ve Višňovce při prodeji byla 1.050 Kč/m2. Navrhla, aby se zbytečně nedělaly znalecké 
posudky, protože posudky vždycky stojí finanční prostředky a aby se řeklo, že se bude prodávat 
v případě přeplocení za cenu 1.000 Kč za m2. Cenu považuje za kompromisní jak pro 
prodávajícího, tak pro kupujícího. 
 
Starostka Dita Masopustová uvedla, že co se týče pozemku před školou, s cenou 1.000 Kč za 
m2 by neměla problém, v Lichocevsi považuje za 61 m 2 pozemku pod domem cenu 1.000 Kč 
za m2 za vysokou, kdy se jedná o vinu digitalizace katastru. Dole v údolí ji rovněž cena nepřijde 
adekvátní. 
 
Zastupitel Krátký se dotázal, za kolik se dnes prodává pozemek s chatou ve Višňovce. 
Zastupitelka Němcová uvedla, že cca 9.000 Kč za m2.  
 
Starostka Dita Masopustová uvedla, že obec není soukromník a že narovnání těchto vztahů 
přispěje k pohodě v obci, protože toto se může stát komukoliv z nás.  
 
Zastupitelka Svobodová vyzvala k diskuzi o koncepčním přístupu s tím, že dělat na každý 
takovýto jednotlivý případ v obci znalecký posudek není vhodné. Uvedla příklad prodeje 
v Lichocevsi, kdy obec inkasovala za prodej 107.000 Kč a zaplatila na soudních nákladech 
60.000 Kč. Dále uvedla, že pokud se na prodej pozemku ve Višňovce vypracoval posudek, 
který ho ocenil na 20.000 Kč, sama žadatelka nabídla cenu 100.000 Kč a jiný žadatel nabídl 
cenu kolem 600.000 Kč, tak takovýto posudek není relevantní a obec za něj zaplatila 6.500 Kč. 



Pokud zastupitelstvo ví, že je zde problém s digitalizací a došlo k posunutí hranic pozemků v 
katastru, nechť se stanoví jednotná pravidla, která bude zřejmá všem vlastníkům a klidně je 
možné stanovit cenu nižší než 1.000 Kč.  
 
Starostka Dita Masopustová uvedla, že s daným návrhem nesouhlasí, protože každý pozemek 
je přeci jiný. 
 
Zastupitelka Svobodová uvedla, že rozdíl nevidí, protože se jedná o vždy oplocené pozemky. 
Jednotná pravidla pro občany považuje za lepší, než si za 6.500 Kč zadávat znalecké posudky, 
ze kterých vyjde naprosto nevypovídací částka. A klidně může být cena 800 Kč případně nižší, 
ale nepovažuje za vhodné, aby administrativní náklady na prodej a čas s tím strávený 
převyšoval reálný příjem obce. Toto nepovažuje za efektivní. 
 
Místostarostka Kateřina Křečková uvedla, že je to na daném uvážení každého zastupitele, zda 
chce či nechce rozhodnout bez znaleckého posudku.  
 
Po kratší diskuzi ohledně procedurálního postupu navrhla starostka Dita Masopustová 
následující usnesení. 
 
Zastupitelstvo obce Lichoceves schvaluje adresný záměr prodeje pozemku parc. č. 165/2 
v k.ú. Noutonice o celkové výměře 382 m2, trvalý travní porost, paní S. J. 
 
Pro:  6 
Proti:  0  
Zdržel se: 1 (Alena Němcová) 
Nepřítomní: 0 
Nehlasovali: 0  
 
Tento návrh byl přijat. 
 
Zastupitelstvo obce Lichoceves schvaluje adresný záměr prodeje části pozemku parc. č. 313/2 
v k.ú. Noutonice o celkové výměře 85 m2, ostatní plocha, paní P. Š. 
 
Pro:  6 
Proti:  0  
Zdržel se: 1 (Alena Němcová) 
Nepřítomní: 0 
Nehlasovali: 0  
 
Tento návrh byl přijat. 
 
Zastupitelstvo obce Lichoceves schvaluje adresný záměr prodeje části pozemku parc. č. 147/1 
v k.ú. Lichoceves o celkové výměře 61 m2, ostatní plocha, paní J. Z. 
 
Pro:  6 
Proti:  0  
Zdržel se: 1 (Alena Němcová) 
Nepřítomní: 0 
Nehlasovali: 0  
 



Tento návrh byl přijat. 
 
 
 
9. Rozhodnutí o pořízení nového územního plánu 
 
Materiál uvedla starostka Dita Masopustová. Jedná se o klasický první akt, který zastupitelstvo 
udělá, když chce pořídit nový územní plán, z důvodů, které jsou všem známy. Vzhledem 
k tomu, že platné zadání, které je v Černošicích, neodpovídá legislativě, bylo doporučeno buď 
staré zadání zrušit, nebo vyhlásit pořízení nového územního plánu a staré zanikne. Jedná se o 
první krok, aby zastupitelstvo mohlo začít pracovat na novém územním plánu. 
 
Zastupitelka Svobodová se dotázala na znění navrhovaného usnesení. Starostka Dita 
Masopustová přednesla návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Lichoceves rozhoduje dle § 6 odst. 
5 písm. a) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, o pořízení nového 
Územního plánu obce Lichoceves.“ 
 
Zastupitelka Svobodová upozornila na to, že starostka obce Dita Masopustová na zasedání 
zastupitelstva obce dne 7. října 2020 oznámila, že nový územní plán bude do konce roku 2022 
a protože navržené usnesení pouze říká, že se bude pořizovat územní plán, navrhuje usnesení 
rozšířit o následující znění: „a ukládá starostce obce uskutečnit výběrové řízení na pořizovatele 
územního plánu s tím, že znění výzvy bude zveřejněno na úřední desce. Zastupitelstvo obce 
Lichoceves stanovuje hodnotící komisi na veřejnou zakázku na pořizovatele územního plánu ve 
složení Radovan Koritenský, Petr Prokopec a Aleš Krátký a zastupitelstvo obce ukládá 
starostce předložit vybranou nabídku k jejímu schválení na zastupitelstvu obce.“ 
 
Zastupitel Koritenský se ohradil, že je bez svého vědomí zmíněn v usnesení a neví, jak se má 
vyjádřit. Starostka Dita Masopustová uvedla, že aktuálně existuje spousta neznámých, které je 
třeba řešit, není třeba dané usnesení a vyzvala k hlasování: 
 
Zastupitelstvo obce Lichoceves rozhoduje podle § 6 odst. 5 písm. a) zákona č. 183/2006 Sb., o 
územním plánování a stavebním řádu, o pořízení nového Územního plánu obce Lichoceves. 
Zastupitelstvo obce Lichoceves ukládá starostce obce uskutečnit výběrové řízení na 
pořizovatele územního plánu s tím, že znění výzvy bude zveřejněno na úřední desce. 
Zastupitelstvo obce Lichoceves stanovuje hodnotící komisi na veřejnou zakázku na pořizovatele 
územního plánu ve složení Radovan Koritenský, Petr Prokopec a Aleš Krátký a zastupitelstvo 
obce ukládá starostce předložit vybranou nabídku k jejímu schválení na zastupitelstvu obce. 
 
Pro:  3 
Proti:  4 (Dita Masopustová, Kateřina Křečková, Radovan Koritenský, Petr Prokopec) 
Zdržel se: 0  
Nepřítomní: 0 
Nehlasovali: 0 
 
Tento návrh nebyl přijat. 
 
Zastupitelstvo obce Lichoceves rozhoduje podle § 6 odst. 5 písm. a) zákona č. 183/2006 Sb., o územním 
plánování a stavebním řádu, o pořízení nového Územního plánu obce Lichoceves. 
 
Pro:  4 
Proti:  0 



Zdržel se: 3 (Aleš Krátký, Alena Němcová, Lucie Svobodová) 
Nepřítomní: 0 
Nehlasovali: 0 
 
Tento návrh byl přijat. 
 

10. Jednací řád 
 
Zastupitelka Svobodová požádala o znění, o kterém se má hlasovat.  
 
Materiál uvedla starostka Dita Masopustová. Uvedla, že jednací řád byl upraven o drobné 
doplnění, jako např. že podkladové materiály pro jednání zastupitelstva se poskytují nejpozději 
2 dny před zasedáním (forma není specifikována). Všechny podkladové materiály slouží pouze 
pro potřebu zastupitelů, pro jejich přípravu na zasedání a do doby schválení nesmí být 
zveřejňovány. Poté mohou být zveřejněny pouze schválené dokumenty. Zastupitelé mohou 
zveřejňovat zprávy, emaily, zvukové a obrazové záznamy zastupitelů pouze s písemným 
souhlasem. (změna bodu 4), výbory se scházejí dvakrát ročně, dále doplněn článek 10 o 
pořizování zvukového záznamu pouze pro účely zápisu. 
 
Zastupitelka Svobodová upozornila, že v minulém jednacím řádu bylo stanoveno, že se 
zastupitelé informují dříve než 7 dní o konaném zasedání zastupitelstva. Dokonce byla ústní 
dohoda, že se na konci každého zastupitelstva stanoví termín následující, a dotázala se, zda je 
toto někde v novém znění obsaženo a pokud ne, zda je možné toto doplnit, případně na pololetí 
či rok dopředu stanovit termíny zasedání zastupitelstva. 
 
Starostka Dita Masopustová uvedla, že 3 měsíce jsou ze zákona a že by to neměnila.  
 
Dále zastupitelka Svobodová upozornila na nelogické ustanovené čl. 3 odst. 5, kdy se 
zastupitelstvo svolá 7 dní předem, ale návrh na projednání musí být doručen nejpozději 15 dnů 
před zasedáním zastupitelstva.  
 
Místostarostka Kateřina Křečková navrhla, stanovit na začátku každého zasedání termín 
příštího  zasedání zastupitelstva (bod 11 čl. 6 „V úvodu zasedání zastupitelstva se zastupitelé 
obce Lichoceves dohodnou na termínu dalšího zasedání.“) a takto upravit jednací řád. Při té 
příležitosti byl stanoven termín dalšího zasedání zastupitelstva na 12. 12. 2023. 
 
Dále zastupitelka Svobodová vznesla dotaz k bodu 7 čl. 4 - „Podkladové materiály se 
jednotlivým zastupitelům poskytují nejpozději 2 dny před příslušným zasedáním…“, jak a kdy 
se jako zastupitelka dozví, že podklady obdrží elektronicky či v papírové podobě. Jako příklad 
uvedla zastupitelstvo v úterý a dotázala se, kdy se dozví, jak obdrží podklady, zda v pondělí na 
začátku úředních hodin či na konci úředních hodin a proč je problém podklady poskytovat 
elektronicky. 
 
Starostka Dita Masopustová uvedla, že zastupitelka Svobodová podklady zveřejňuje. 
 
Zastupitelka Svobodová se dotázala, zda když si přijde v pondělí v úřední hodiny, zda ji bude 
umožněno pořídit si kopii podkladů a materiály si odnést s sebou. Na námitku paní  
Drahotínské, že v tom spočívá její práce zastupitelky, se ohradila, že nevidí důvod, aby práce 



zastupitele spočívala v tom, že si bude chodit na úřad kopírovat materiály v době, kdy se dají 
poslat elektronicky.  
Starostka Dita Masopustová uvedla, že se informovala na schůzi starostů, a žádná obec 
nezveřejňuje materiály a zastupitelka Svobodová se neustále snaží lidem podsouvat, že je obec 
netransparentní. 
 
Paní Lukášková uvedla, že daná problematika byla diskutována na kontrolním výboru a dle 
jejího názoru má jak starostka Masopustová tak zastupitelka Svobodová v něčem pravdu, a 
dotázala se, protože se řeší na každém zastupitelstvu, že podklady nebyly poskytnuty, zda by 
byl problém se dohodnout, aby všichni dostávali podklady, když slíbí, že je nebudou 
zveřejňovat. 
 
Starostka Dita Masopustová uvedla, že po pracovní poradě zastupitelka Svobodová zveřejnila 
podklady a proto řekla, že ji je nebude poskytovat, a navíc paní Svobodová použila podkladové 
materiály k cílenému poškození její osoby, a tudíž má absolutní ztrátu důvěry a nebude o tomto 
debatovat. 
 
Zastupitelka Němcová a zastupitel Krátký se ohradili, že v životě nic nezveřejnili a také 
podklady nedostávají. 
 
Starostka Dita Masopustová uvedla, že není naivní. Dále uvedla, že zastupitelka Němcová 
každým svým komentářem na Facebooku Spolku dehonestuje její práci.  
 
Zastupitelce Svobodové nevěří a je si jistá, že cokoliv bude moci, použije cíleně proti ní a i 
proti obci. Pro ni je to konečná a pracovat s ní nechce. Zastupitel Krátký uvedl, že on na 
Facebooku nikdy nic nehodnotil a nenapsal. 
 
Zastupitelka Svobodová uvedla, že s ní bohužel bude muset paní starostka spolupracovat, neboť 
voliči takto rozhodli a bude zastupitelkou ještě 3 roky a nerozumí, v čem je problém, když 
občané vědí, co se projednává.  
 
Dále se dotázala, jaký podklad měla použít k cílenému poškození paní starostky. Starostka Dita 
Masopustová uvedla, že se jedná o podklad z výběrového řízení na ředitele školy. Panu řediteli 
měla říct, že starostka Dita Masopustová hlasovala proti němu, i když to nebyla pravda.  
 
Starostka Dita Masopustová na závěr diskuze uvedla, že pro přítomné občany na zastupitelstvu 
je dostačující uvést rámcově, o čem se jedná, a není třeba plně zveřejňovat. 
 
Zastupitelka Svobodová uvedla, že nezasílání materiálů v elektronické podobě vnímá jako 
obstrukci a nechuť paní starostky, aby všichni zastupitelé pracovali na zastupitelstvu. Starostka 
nechce spolupráci, chce si věci dělat po svém, je to její odpovědnost a věci, které se stanou jdou 
za ní. 
 
Následovala emotivní diskuze, v které byly v různé podobě opakovány tytéž argumenty obou 
stran. 
 
Paní Drahotínská se dotázala, zda tomu rozumí správně, že část zastupitelů se do doby zasedání 
dalšího zasedání na obci nezastaví. Zastupitelka Svobodová uvedla, že nejsou žádné porady 
zastupitelů. 
 



Zastupitelstvo obce Lichoceves vydává jednací řád zastupitelstva obce Lichoceves. 
 
Pro:  5 
Proti:  0  
Zdržel se: 2 (Aleš Krátký, Lucie Svobodová)  
Nepřítomní: 0 
Nehlasovali: 0 
 
Tento návrh byl přijat. 
 

11. Rozpočtová opatření  

Materiál uvedla starostka Dita Masopustová. Jedná se o rozpočtová opatření č. 5, 6 a 7. Detailně 
okomentovala jednotlivé položky. 

Zastupitelka Svobodová vznesla dotaz, čeho se týká navýšení položky „komunální služby a 
územní rozvoj § 3639“ a „ostatní osobní výdaje“ v 5-tém rozpočtovém opatření. Starostka Dita 
Masopustová uvedla, že se jedná o soud o studnu a celkově soud stál již přes 70 tis. Kč. K 
položce „ostatní osobní výdaje“ neví, musí se podívat, zastupitelka Svobodová se mohla zeptat 
před zasedáním zastupitelstva a nemusela se ptát na zastupitelstvu, bylo zveřejněno na úřední 
desce a mohla se písemně zeptat. 

Zastupitelka Svobodová uvedla, že se dotazovala již minule a byla ji přislíbena odpověď a tu 
neobdržela. A materiály se projednávají na zastupitelstvu a pokud nejsou pracovní porady, není 
jiný prostor kde se zeptat. 

Zastupitelka Svobodová vznesla dotaz k 6-tému rozpočtovému opatření, co se opravilo v rámci 
položky „opravy a udržování“, zda se jedná o byt za krámkem či se jedná o jinou investiční 
akci, změna 65 tis. Kč, a dále se navyšovala položka územního plánování o 43.400 Kč a jaký 
je důvod pro navýšení a dále položka úhrady sankcí jiným rozpočtům, o jaké sankce se jedná.  

Místostarostka Kateřina Křečková uvedla, že se jedná o sankci za projekt zaměstnanost, kdy 
v době, kdy to měli zastupitelé vypořádat nebylo vypořádáno, proto došlo k vratce. Jedná se o 
pochybení Středočeského kraje, jehož prostřednictvím bylo vraceno a bude nárokováno po 
kraji. 

Zastupitelka Svobodová vznesla dotaz k 7-mému rozpočtovému opatření, na navýšení 98.000 
Kč na územním plánování a navýšení položky komunální služby a územní rozvoj o 22.000 Kč. 
Dotázala se, zda veškeré právní služby od začátku roku jsou celkem 155.500 Kč, nebo jsou tyto 
náklady ještě v jiné položce.  

Starostka Dita Masopustová slíbila dotazy zodpovědět. 

 
Zastupitelstvo obce Lichoceves souhlasí s rozpočtovým opatřením č. 5/2023, 6/2023, 7/2023. 
 
Pro:  6 
Proti:  0  
Zdržel se: 1 (Lucie Svobodová) 
Nepřítomní: 0 
Nehlasovali: 0  
 



Zastupitelka Svobodová uvedla, že vhledem k tomu, že neobdržela odpovědi, zdrží se. 
 
Tento návrh byl přijat. 

Zastupitelka Němcová podala písemnou interpelaci a požádala o přiložení k zápisu. 

 

 
Příloha č. 1: Podnět k projednání na finanční výbor obce Lichoceves 
Příloha č. 2: Interpelace zastupitelky Němcové 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha č. 1 

 
Podnět k projednání na finanční výbor obce Lichoceves: 

1. Na zastupitelstvu obce dne 6. 6. 2022 byla schválena směrnice o zadávání zakázek 
malého rozsahu. Dávám podnět na kontrolu dodržování této směrnice v roce 2023, 
jakož i příslušných doprovodných dokladů. 
 

2. Dne 1. 8. 2022 Zastupitelstvo obce Lichoceves rozhodlo o podání žádosti o dotační 
podporu z programu Ministerstva průmyslu a obchodu ČR „Rekonstrukce veřejného 
osvětlení- Komponenta 2.2.2.“ na veřejné osvětlení místní části Noutonice. Na 
zastupitelstvu obce zaznělo, že nebylo podáno. Dávám podnět ke kontrole účelnosti 
vynaložených prostředků na přípravu žádosti. 
 

3. Dne 21. 9. 2022 zastupitelstvo obce mimo jiné rozhodlo, že Zeus Noutonice plně 
pokryje náklady obce spojené se zpracováním a pořízením změny územního plánu č. 
2. Ze závěrečného účtu obce Lichoceves je možné se dočíst, že byla utracena částka 
312.726, 5 Kč  na položce 3635 územní plánování. 

 
A v rozpočtu na rok 2023 je již alokováno přes 200.000 Kč. Dávám podnět na 
kontrolu účelnosti vynaložených nákladů a přesné vyčíslení nákladů na pořízení 
změny č. 2 územního plánu. 
 

4. Dne 21. 9. 2022 zastupitelstvo obce mimo jiné rozhodlo o poskytnutí jednorázového 
příspěvku na snížení dopadu zvýšených cen elektrické energie. Dávám podnět na 
průběžnou kontrolu čerpání a plnění podmínek. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha č. 2: Interpelace zastupitelky Němcové 
 

 

 
 
 



 
 
 
 
 
 


